



إفادة

To Whom It May Concern

الموافق :

الرقم :

التاريخ: 2016 / / Issued date:

This is to certify that:

Student number:

Major:

Minor: -

Mobile No:

At the College of Applied Sciences- Nizwa,

He is planning to obtain some experiences during the spring vacation starting from Jan 08 To Feb 02, 2017. He seems keen on improving his skills in his area of study.

We hereby support his endeavor and hope that he will be given the chance to get some training at your organization.

This letter is issued upon his request and the student will bear full responsibility during the training period.

Please accept our warmest regards and best wishes.

For inquiries:

Career Guidance centre

Tel / Fax 25431638 , Email: cg.niz@cas.edu.om

Note for the students supervisor in the training:

Please fill out the electronic survey by going to survey at the following link:

د. سعيد بن خلف البهاني

عميد الكلية

Yours sincerely
Dr. Said Al-Nabhani
The Dean

للاستفسار :

- التوجيه الوظيفي 25431638

sites.google.com/a/cas.edu.om/qasurvey

- كلية العلوم التطبيقية بنزوى هي كلية جامعية حكومية تتبع وزارة التعليم العالي و تمنح درجة البكالوريوس في التخصصات التالية :
1. بكالوريوس الاتصال في (العلاقات العامة - ادارة الاعلام - الاعلام الرقمي - الاتصال الدولي - الصحافة - الاعلان) .
 2. بكالوريوس التصميم في (التصميم الجرافيكي - التصميم الرقمي - التصميم المكاني) .
 3. بكالوريوس ادارة الاعمال الدولية في (ادارة اعمال - محاسبة)
- علما بان البرامج الجامعية طورت بالتعاون مع مؤسسات اكااديمية دولية و دراسته باللغه اللاتجليزية .